
 

 

 

 

 

Barcelona, a 24 d’octubre de 2020 

 

ACTA ASSEMBLEA GENERAL EXTRAORDINÀRIA 

ORDRE DEL DÍA: 

 

Presentació nova Junta Directiva de FCB i aprovació del calendari esportiu amb el 
conseqüent protocol sanitari.  
 
 

S’inicia la reunió a les 10:00 hores per videoconferència per part del Sr Fonellosa saludant a tots 

els assistents. 

 Es passa llista a tots els connectats que són : C.B. Monforte, C.B. Lleida, C.B. Manresa, C.B. 

Mataró, C.B. Tarragona, C.B Cerdanyola, C.B. Vic, C.B. Alba, C.B. Canet, C.B. Lliça, C.B. Llinars, 

C.B. Mont-Roig, C.B. Sant Adrià, C.B. Sant Boi, Sr. Molina, Sr. Cantero  i com a membres de la 

Junta Directiva Sr. Fonellosa, Sr. Oliver, Sr. Hernández, Sr. Martínez, Sr. Parés i el Sr. Gili. 

 

En primer lloc el Sr. Fonellosa, agraeix la presència dels assembleistes, i tot seguit passa a 

presentar a la nova Junta Directiva. 

 

En segon lloc el Sr. Fonellosa presenta totes les idees que té previst presentar a la reunió de 

Directors Esportius que es convocarà pròximament, comentant part de el projecte esportiu que 

pensa dur a terme amb la seva nova junta. 

 

Dins de l'àrea esportiva el canvi de forma del Rànquing és un dels projectes més importants. 

 

També dins del tema esportiu, es comunica als assistents que aquest any les finals de Catalunya, 

caldrà sol·licitar-les per correu electrònic a la Federació, tenint present que primer tindran 

prioritat els que no van poder organitzar-les l'any passat pel tema del COVID, i en segon lloc per 

la roda de clubs com cada any, de manera que els clubs que sol·licitin més d'una final hauran 

d'especificar quin és l'ordre de prioritat. 

 

Dins de l'àrea econòmica Sr. Fonellosa, comenta que encara no ha tingut temps de poder 

treballar com ell voldria pel poc temps que porta en el càrrec, però que veient la situació 

sanejada que li ha deixat l'anterior junta comunica que la quota trimestral que havia de cobrar 

al mes d'octubre no es cobrarà als clubs, pel gran esforç que estan fent aquests davant la 



 

 

 

 

 

situació de pandèmia actual. També comunica que als clubs que aquest any no es federen se'ls 

ha tornat l'import dels equips de tres bandes que van jugar l'any passat a les diferents divisions 

i no es van poder acabar, als clubs que aquesta temporada sí que presenten equips el import 

d'aquests es descomptarà dels imports de l'any passat. 

 

A continuació el Sr. Fonellosa comenta el protocol de l'COVID que Federació Catalana de Billar, 

pensa dur a terme, tenint molt clar que tots els clubs que vulguin participar en les diferents 

competicions de FCB han de tenir com a mínim l'assegurança de Responsabilitat Civil per un 

import igual o superior a 600.000 euros, tal com obliga la Generalitat. 

 

També fa un primer informe detallat en la forma que es desenvoluparà la competició en el cas 

que algun club o jugador pugui agafar el Covid. 

 

El C.B. Mataró comenta la possibilitat que FCB a través de la Generalitat pugui fer test de PCR 

als jugadors, cosa molt complicada per l'elevat cost que tenen aquestes proves. 

 

El Sr. Cantero comenta que és possible que en les mútues que els jugadors puguin tenir es fan 

test molt assequibles. 

 

El C.B. Sant Adrià comenta si realment es veu factible el calendari que s'ha presentat, 

comentant-Sr. Fonellosa que FCB, intentarà fer-ho mentre sigui possible. 

 

El C.B. Alba, comenta que en el cas que la primera volta de les lligues no es pogués dur a terme, 

si l'ordre de la segona volta seria el mateix responent-li que si. 

 

A continuació es passa a votació el projecte de calendari per a la temporada 2020-21 sent 

aprovat per unanimitat. 

 

Per acabar el Sr. Oliver demana al Sr. Fonellosa que expliqui una mica més com serà 

l'organigrama de FCB. Ho comenta detalladament indicant que en uns dies estarà disponible al 

web. 

 

I finalment el Sr. Fonellosa comenta als assembleistes si tenen algun dubte més. 



 

 

 

 

 

 

 

 

El C.B. Tarragona felicita la nova junta de l'FCB i comenta que tenen el seu suport per al que 

necessitin. 

 

 

El C.B. Monforte explica com funcionen el tema dels jugadors dins dels equips de la lliga de tres 

bandes. 

 

 

El C.B. Alba comenta quan estarà disponible el calendari de les lligues, responent el Sr. Moreno 

com administratiu de FCB, que primer caldrà inscriure els jugadors a la web, i què després 

d'aquest pas es publicaran els diferents calendaris. 

 

 

Finalitza la assemblea a les 11:15 hores. 

 

 

                                  

 

          Xavier Fonellosa                                  Manel Lozano 

          Presidente FCB                                    Secretari FCB 

 

 


